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Socialdemocràcia i Progrés 
(SDP) va criticar ahir la desna-
cionalització de l’administració 
que està portant a la pràctica el 
Govern de Demòcrates per An-
dorra, l’últim episodi del qual es 
va viure en la darrera sessió del 
Consell General amb la defensa 
que va fer el titular d’Afers Soci-
als, Justícia i Interior de la pos-
sibilitat que el director de la Poli-
cia pugui ser una persona que no 
tingui la nacionalitat andorrana, 
durant el debat de l’esmena a la 
totalitat al projecte de modifica-
ció de la Llei del cos de policia. 

Així ho van assegurar ahir el 
conseller general Víctor Naudi i 
el secretari d’organització de la 
formació, Joan Marc Miralles, 
que van incidir que no compar-
teixen “de cap de les maneres” 
que una persona jurada, que ha 
de prendre decisions i signar de-
terminats documents pugui no 
tenir la nacionalitat andorrana. 
I també “per una simple qüestió 
d’ètica”, ja que es tracta d’una 
persona que ha de donar or-
dres, va recordar Naudi, que va 

lamentar “la reiterada insistèn-
cia del Govern d’Antoni Martí a 
perdre i regalar sobirania”.

En aquest sentit, Miralles, 
que va destacar que “sembla 
que retornem a un Estat pre-
constitucional on es demanava 
assistència per a determinats 
càrrecs”, va recordar que la in-
clusió de “no andorrans a llocs 
clau de l’administració” ja s’ha 
donat també en organismes com 
el SAAS, Andorra Turisme, el de-
partament d’Estadística i el Ga-
binet Jurídic i també amb el can-
vi en la llei de l’INAF que obre els 
òrgans de direcció de l’entitat a 
no nacionals.

En aquest sentit, Naudi i Mi-
ralles, que van lamentar la man-
ca de confiança en les persones 
del país i van ironitzar que fins 
i tot es podria arribar a l’extrem 
d’anar a buscar el relleu d’Alco-
bé fora del país o de posar Bill 
Gates de cap de Govern, van 
insistir que 23 anys després de 
dotar-se d’una Constitució ja 
s’haurien hagut de posar les ei-
nes i els mitjans per formar per-
sones del país i que poguessin 
ocupar determinats càrrecs.

claredat sobre europa
Així mateix, Naudi i Miralles 
van lamentar una vegada més 
que des de l’executiu “no es 
parli clar” en relació a les nego-
ciacions amb la Unió Europea 
per a l’establiment d’un acord 
d’associació i es mantingui “un 
discurs respecte de la UE que no 
correspon a la realitat”.

En aquesta línia, Naudi va 
retreure al Govern la forma de 
procedir ja que considera que 
l’únic que fa “és guanyar temps” 
perquè “no s’està negociant res 
de les quatre llibertats”. Així, el 
conseller general d’SDP consi-
dera que l’executiu s’ha d’avan-
çar i no esperar, com ha estat 
el cas de l’acord duaner i també 
pel que fa al marc institucional, 
que la Unió Europea posi un 
document damunt la taula que 
posteriorment, i malgrat les 
consideracions que s’hi puguin 
fer, difícilment variarà gaire.

pregunta a sindicatura
D’altra banda, Naudi ha presen-
tat una pregunta perquè l’exe-
cutiu hi respongui en la sessió 
de control de la setmana vinent 
en relació a l’atenció als clients 
per part d’Andorra Telecom 
mentre durin els treballs de 
construcció de l’edifici Núvol. 
Concretament, el parlamentari 
demana pels motius pels quals 
Andorra Telecom “ha d’atendre 
els clients a precari de forma 
compartida, en uns espais poc 
diferenciats, amb una empresa 
privada”. 

Així mateix, Naudi pregunta 
per quin va ser el procés de se-
lecció d’aquests espais on està 
ubicada l’atenció al client d’An-
dorra Telecom de forma provi-
sional.
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Dilluns passat van començar 
els treballs sobre el terreny 
en el marc de la investigació 
oficial de la contaminació de 
la font d’Arinsal, actuació que 
porten a terme tècnics i perso-
nal especialitzat de l’empresa 
Antea Group, segons va in-
formar ahir l’executiu en un 
comunicat.

Durant aquesta setmana, 
els experts estan desenvolu-
pant les seves tasques d’in-
vestigació a les instal·lacions 
de la planta envasadora, es-
tudiant el pou de captació i 
duent a terme una enquesta 
mediambiental. 

Està previst que durant 
el mes de gener s’executi un 
estudi dels traçadors en els 
quals s’investigaran les pos-
sibles relacions hidràuliques 
existents entre el medi super-
ficial i el pou de captació i la 
possible relació hidrogeolò-

gica entre els probables focus 
emissors i el pou de captació, 
així com la vulnerabilitat 
del pou. La tercera fase dels 
treballs es conclourà amb la 
producció de l’informe final i 
la presentació dels resultats. 
Està estimat que l’estudi es 
realitzi en un període de qua-
tre mesos.

Segons assegura en el co-
municat l’executiu, la divi-
sió d’Antea Group, societat 
d’enginyeria internacional 
i gabinet d’assessoria me-
diambiental, de Tolosa, que 
s’ha desplaçat a Andorra té 
una “elevada competència i 
experiència en investigacions 
mediambientals”.

Comencen els treballs sobre 
el terreny de la investigació 
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Es preveu que els treballs s’enllesteixin en quatre mesos.
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gener es portarà a 
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traçadors


